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Høringssvar fra medarbejdersiden på Ørum bo- og aktivitetscenter, vedrørende nyetablering af 
senhjerneskadecenter og demensafsnit.  

 

Vi ser det som et stort fremskridt at Norddjurs kommune tager tiltag til at etablere et senhjerneskade 
center samt opkvalificere demenstilbuddet.   

Vi har læst scenarierne igennem og hælder mod at scenarie 1 er et godt tiltag, med den begrundelse at vi 
synes tilbuddene skal være hver for sig.  

Vi mener ikke det er relevant at blande senhjerneskadede og  demente da livsførelse og tilgange har 
forskellig karakter, plus vi ser positivt på opførelsen af to plejecentre der vil give større kapacitet for det 
stigende antal af ældre.  

Desuden synes vi det er rart at der kommer boliger for ægtepar. 

M.h.t. placeringer  synes vi det giver mening at demensafsnittet bliver ved med at være på 
Fuglsanggården da der er ringe erfaring med at flytte demente rent fysisk, så vi ser det som positivt at 
man kan bygge videre på noget allerede godt eksisterende.  

Hvor man vælger at placere et senhjerneskade center kan blive fint på Møllehjemmet og godt der er 
tænkt i fysiske rammer med plads til fysisk aktivitet og træning.  
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